
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 
Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
 

Naam en fractie: Richard de Rooy, Hart voor BNM 

Datum indiening: 14 januari 2019 

Datum antwoord: 23 januari 2019 

Onderwerp:  Verbouwplannen Willem de Zwijgercollege 

 
Inleiding 
Binnen enkele jaren zal de gemeente overgaan tot een ingrijpende renovatie van zowel het Willem de Zwijgercollege als het 
Goois Lyceum. Hiermee zal een bedrag gemoeid zijn van ten minste EUR 23 mln. 
 
Vraag 1 
Wij hebben bij geruchte vernomen dat het Willem de Zwijgercollege (“WdZ”)  al enige jaren behoorlijke verliezen maakt. Ook  
zou de aanwas van nieuwe leerlingen vorig jaar slechts 100 bedragen hebben. 
Is dit het college bekend?  
 
Antwoord 
Op basis van het weerstandsvermogen van de school heeft de directie de afgelopen jaren vanuit beleid ieder jaar een tekort 
begroot. Met als doel de reserves af te laten nemen en  te gebruiken voor het onderwijs waarvoor het bestemd is. De school 
verkeerd in een zeer gezonde financiële situatie. Voor meer details verwijzen we naar het jaarverslag van het SIVOG 
(https://sivog.nl/wp-content/uploads/2018/09/Sivog-jaarverslag-2017.pdf).  
 
Er staan op 1 oktober 2018 bij het WdZ circa 70 leerlingen minder ingeschreven dan geprognosticeerd (prognose 2017 
gebaseerd op de teldatum 1 oktober 2016). We zullen uiterlijk medio 2019 nieuwe prognoses laten opstellen voor alle scholen. 
De verwachting is dat de groei in het primair onderwijs op den duur resulteert in een lichte groei of minder sterke daling van 
het aantal leerlingen in het voortgezet onderwijs.  
 
Vraag 2 
Heeft het college een visie op de levensvatbaarheid van het WdZ, dit mede afgezet tegen het voor onze gemeente zeer hoge 
bedrag dat met de renovatie gemoeid zal zijn? 
 
Antwoord 
Het WdZ viert komend jaar zijn 100 jarig bestaan. Iedere school is onderhevig aan leerlingenfluctuaties, maar er is geen 
enkele reden om te denken dat de school niet levensvatbaar zou zijn. De resultaten van de school zijn uitstekend (boven het 
landelijk gemiddelde) en alle indicatoren van de inspectie voor alle afdelingen staan op groen (boven de norm). Voor meer 
info hierover verwijzen we naar de site van de inspectie (www.onderwijsinspectie.nl/). 
 
Daarnaast hebben de VO besturen onlangs een convenant ondertekend waarin wordt uitgegaan van een bestendig 
onderwijsaanbod en een stabiele begroting. Om dat te ondersteunen zijn er afspraken gemaakt over aantallen HAVO/VWO 
leerlingen. Wij hebben binnenkort overleg hierover met de schoolbesturen. Hierna zullen we het convenant ook met u delen 
middels een raadsinformatiebrief. 
 
De renovatie is gezien van de leeftijd van de gebouwdelen noodzakelijk en gaat uit van de bestaande capaciteit los van het 
huidige aantal leerlingen (zie ook het IHP). Dit betekent overigens niet dat we op dit moment meer investeren dan 
noodzakelijk.   
 
Vraag 3 
Is, gelet bovengenoemde ontwikkelingen, als optie gekeken naar samenvoeging van het WdZ met het Vitus College (heeft op 
haar terrein ruimte genoeg voor uitbreiding)? 
 
Antwoord 
Het realiseren van een locatie met zo'n 2200 leerlingen op de locatie van het Vitus College voor de kwaliteit van het onderwijs 
niet wenselijk (voorbeelden zijn situaties rondom grote ROC's in Hilversum, Amersfoort en Utrecht). Zie ook antwoord op 
vraag 2.  
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